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28دی مـــاه 1394 و بعـــد از اینکه 
قـــرار شـــد شـــهرداری تهـــران دو 
ورزشـــگاه را در اختیار دو باشـــگاه 
بزرگ پایتخت قرار دهد، ورزشگاه 
شـــهید کاظمی برای مدت 3 سال 
به پرســـپولیس واگذار شـــد. ســـه 
مـــاه دیگـــر کـــه بگـــذرد 9 ســـال 
بـــه  ایـــن ورزشـــگاه  از واگـــذاری 
پرســـپولیس گذشـــته امـــا هنـــوز 
هیچ کـــس نمی داند کـــه بالاخره 
ایـــن ورزشـــگاه با تمـــام امکاناتش 
بـــه پرســـپولیس تعلـــق دارد یا نه.
ســـوم تیرمـــاه ســـال 1399 پیـــروز 
حناچی شـــهردار وقت تهـــران در 
حاشـــیه مراســـمی اعلام کرد این 
ورزشـــگاه به باشـــگاه تعلق دارد و 
قـــرار اســـت ســـندش به باشـــگاه 
داده شـــود امـــا همـــان تابســـتان 
گفتـــه شـــد بـــا توجـــه بـــه اینکـــه 
پرســـپولیس در تمام این سال ها 
بـــرای این ورزشـــگاه هزینـــه کرده 
و بـــه امکانـــات آن افزوده اســـت 
خبـــری از واگـــذاری قطعـــی بـــه 
باشـــگاه نیســـت و احتمالاً 5 سال 
دیگر به پرســـپولیس اجـــاره داده 

خواهد شـــد.
ع  و شـــر ز  ا ا  جـــر ما یـــن  ا مـــا  ا
ســـال جاری وارد فـــاز تازه ای شـــد 
چرا کـــه علـــی جـــوادی مســـئول 
اداره ورزش و جوانان تهران روز 14 
فروردین با اشـــاره به اینکه »شش 
فضای ورزشی از شـــهرداری تهران 
پـــس از ارزش گذاری کارشناســـان 

دادگســـتری تهاتـــر شـــد« اعـــلام 
کرد هم ورزشـــگاه شـــهید کاظمی 
هم امـــام رضـــا)ع( کـــه در اختیار 
اســـتقلال اســـت در ایـــن تهاتر به 
اداره ورزش جوانـــان تهـــران تعلق 

دارد.
ه  مـــا د ا د مر  8 ز  و ر ی  د ا جـــو
ســـال جاری در مصاحبـــه دیگری 
بـــا اشـــاره بـــه اینکـــه »تغییـــر نام 
ورزشـــگاه شـــهید کاظمی بـــه نام 
باشـــگاه  اختصاصـــی  ورزشـــگاه 
پرســـپولیس بدون اجازه ما بوده 
و غیر قانونی اســـت« گفـــت: این 
ورزشگاه متعلق به اداره کل ورزش 
و جوانان اســـتان تهران است و از 
طرف شـــهرداری به ما داده شـــده 
است. ما تحت رصد دستگاه های 
بـــا  نظارتـــی هســـتیم و مطابـــق 
صحبتـــی کـــه بـــا وزیـــر ورزش و 

جوانان داشـــتیم و بلافاصله پس 
از پایـــان لیگ بـــا مکاتباتـــی که با 
دو مدیرعامـــل داشـــتیم اعـــلام 
کردیـــم حاضریـــم ورزشـــگاه را بـــا 
رقـــم کارشناســـی بـــه آنهـــا واگذار 
کنیم.  جـــوادی همچنیـــن تأکید 
کـــرد ایـــن دو ورزشـــگاه در حـــال 
حاضـــر متعلق بـــه ماســـت که در 

اختیار دو باشـــگاه اســـت.
با ایـــن وجـــود در اتفاقـــی جالب 
و پـــس از تغییرات هیـــأت مدیره 
باشـــگاه پرســـپولیس تحـــت نظر 
کنسرســـیوم بانکـــی بـــه عنـــوان 
سهامدار عمده شـــرکت، روز اول 
مهرمـــاه و پـــس از اولین جلســـه 
هیـــأت مدیـــره جدیـــد، محمـــد 
آخونـــدی رئیـــس جدیـــد هیـــأت 
مدیـــره پرســـپولیس اعـــلام کرد: 
مـــا در شـــورای شـــهر یـــک اتفاقی 

رقـــم زدیم کـــه ورزشـــگاه شـــهید 
کاظمـــی به باشـــگاه پرســـپولیس 
منتقل شـــود، اکنون وزارت ورزش 
و جوانـــان باید مراحـــل نهایی آن 
را پیگیـــری کند تـــا ایـــن اتفاق به 

ســـرانجام برسد.
نکته اینجاست که در کنسرسیوم 
بانکـــی تقریباً تمام امـــور برعهده 
بانک شهر اســـت که به شهرداری 
تهران تعلق دارد و شـــهرداری یک 
پـــای این قضیـــه اســـت و احتمالاً 
ایـــن موضوع بـــه مهم تریـــن مورد 
قابـــل پیگیـــری مدیـــران جدیـــد 
پرســـپولیس در روزها و هفته های 

آتی تبدیل خواهد شـــد.
دیـــروز دومیـــن جلســـه هیـــأت 
مدیـــره جدید پرســـپولیس برگزار 
شـــد اما بیشـــتر درباره ورزشـــگاه 
شـــد.  بحـــث  گمنـــام  شـــهدای 

ورزشـــگاه دیگری که چهار ســـال 
قبل به پرســـپولیس تعلق گرفت 
امـــا ماجـــرای مالکیـــت و مـــوارد 
حقوقـــی آن تـــا هفته هـــای اخیـــر 
ادامـــه داشـــت و حالا قرار شـــده 
با تحقیق اولیه شـــرایط بازسازی، 
تجهیـــز و راه انـــدازی آن بررســـی 

. د شو
با ایـــن حـــال پرســـپولیس دنبال 
ایـــن اســـت تـــا هـــر طـــور شـــده 
ورزشـــگاه شـــهید کاظمـــی را بـــه 
صورت رســـمی تحت امـــوال خود 
قـــرار دهد. باشـــگاه پرســـپولیس 
بـــرای تجهیـــز و نگهـــداری ایـــن 
ورزشـــگاه هزینه های گزافی صرف 
کـــرده ضمن اینکـــه برنامه مدونی 
بـــرای احداث زمین چمـــن دوم و 
توســـعه پارکینگ و حتـــی خوابگاه 

دارد.

رئیس هیأت مدیره باشگاه پرسپولیس:

این انتقال راهکار قانونی دارد
محمـــد آخونـــدی رئیس هیأت مدیره باشـــگاه پرســـپولیس 
بعد از دومین جلســـه هیـــأت مدیره به ایران ورزشـــی گفت: 
»ورزشـــگاه شـــهید کاظمی با قول آقـــای قالیباف به باشـــگاه 
پرســـپولیس داده شـــده بود و وقتی که ما به شـــورای شـــهر 
آمدیم روال قانونـــی واگذاری آن را طی کردیـــم چرا که وقتی 
قرار اســـت شـــهرداری ملکی را واگـــذار کند باید در شـــورای 
شـــهر مصوب شـــود اما این نیازمنـــد یک ارتبـــاط بین دولت 

و شـــهرداری بود.«
آخوندی ادامه داد: »آزادراه شـــهید شوشـــتری آزادراهی مهم 
در جنوب شـــرق تهران که در حال احداث اســـت و می تواند 
بار ترافیکی آن منطقه را کاهش دهد. شـــهرداری بخشـــی از 
ورزشـــگاه تختی را در اختیار گرفت تا بخشـــی از این بزرگراه 
از آن عبور کند و در عوض شـــش مجموعه و ســـالن ورزشی 
به اداره ورزش تهران تعلق گرفت که ورزشـــگاه شهید کاظمی 

از جمله آنها بود.«
رئیس هیأت مدیره باشـــگاه پرســـپولیس گفـــت: »ما همان 
موقـــع صحبت کردیـــم، مصوبـــات آمـــد و شـــکل قانونی به 
خود گرفـــت و بعد از اینکه مصوبه شـــد بـــه فرمانداری رفت 
و قانونی شـــد. ما به عنوان شـــهرداری 13 هکتار از ورزشـــگاه 
تختـــی را تملـــک کردیـــم تـــا شـــرایط بـــرای احـــداث آزادراه 
فراهـــم شـــود و در مقابـــل آن مجموعه ها بـــه اداره ورزش و 
جوانـــان تعلق گرفـــت. البته همـــان زمان ما پیگیـــر بودیم 
که شـــهرداری ســـند این ورزشـــگاه را بـــه نام پرســـپولیس )و 
البتـــه ورزشـــگاه امام رضـــا)ع( را به نـــام اســـتقلال(بزند اما 
متأســـفانه در مورد هر دو باشـــگاه به بحث خصوصی ســـازی 
و پروســـه انتقال سهام برخوردیم و متأســـفانه واگذاری سند 

اتفـــاق نیفتاد.«
آخونـــدی گفـــت: »ایـــن اتفاق نیـــاز بـــه درایت بیشـــتر دارد 
و مـــا به عنوان باشـــگاه پرســـپولیس بحث ســـند ورزشـــگاه 
شـــهید کاظمی را به عنوان یکـــی از مهم ترین امـــور پیگیری 
خواهیـــم کـــرد تا تحـــت مالکیت پرســـپولیس قـــرار بگیرد. 
البته این مسأله نیازمند آن اســـت که وزارت ورزش از طریق 
ع  راهکارهای قانونی ماجرا را پیش ببرد تا این اتفاق در اســـر

وقـــت رخ دهد.«
وی در پاســـخ بـــه اینکـــه با توجـــه بـــه ادعـــای اداره ورزش و 
جوانـــان تهـــران چقدر امیدوار اســـت که این اتفـــاق بیفتد، 
گفت: »اداره ورزش و جوانان حرف اشـــتباهی نمی زند چون 
قبلاً توافقاتی شـــده بود اما ایـــن انتقال راهـــکار قانونی دارد 
کـــه ما دنبـــال می کنیم و اجـــازه بدهید تـــا بعـــداً جزئیات را 

کنیم.« اعلام 

گزارش یک

محمد قراگزلو
خبرنگار

برش

 بازیکنان فعلی پرسپولیس وارثان خوبی برای نسل ما هستند

درخشان:فقط به قهرمانی در لیگ برتر دلخوش نباشیم

حمید درخشـــان تیـــم فعلی پرســـپولیس 
بـــا هدایـــت گاریـــدو را تیم خیلـــی خوب و 

صاحـــب حـــس قهرمانـــی می داند.

 در خصوص شرایط بازی 
پرسپولیس مقابل تیم 

چادرملو چه پیش بینی دارید؟
پرســـپولیس رفتـــه رفتـــه و هـــر بـــازی کـــه 
گذشـــت شـــرایط خوبی پیدا کـــرد. این بار 
هم امیدوارم ورزشگاه تختی شرایط خوبی 
به لحاظ زمین چمن داشـــته باشـــد چون 
در ایـــن صـــورت حتماً شـــرایط بـــه گونه ای 
خواهـــد شـــد کـــه پرســـپولیس می توانـــد 
درادامـــه راه بردهایـــش را مقابـــل چادرملو 

هم تکـــرار کند.

  در صورت پیروزی مقابل 
چادرملو چقدر به صدرنشینی 

خوشبین هستید؟
قطعـــاً اگـــر پرســـپولیس بخواهـــد بـــاز هم 
قهرمـــان شـــود در اولویت اول بایـــد برنده 
شـــود و به صدر برســـد تا با تثبیت خودش 
در صـــدر بتوانـــد قهرمانی دیگری کســـب 

. کند
 با توجه به سابقه قبلی خودتان 

و بقیه ستاره های پرسپولیس 
فکر می کنید تیم و بازیکنان 

فعلی وارثان خوبی برای تیم و 
بازیکنان قبلی بوده اند؟

بازیکنان قدیمی بدون پول پرســـپولیس را 
در اوج نگه داشـــتند و واقعاً شایسته تقدیر 
هســـتند. آنهـــا ارث بزرگی را به نســـل های 
بعدی رســـاندند. با وجود ایـــن باید بگویم 
کـــه کســـب قهرمانی هـــای متوالـــی مانند 
گلات قهرمانـــی و دو بار رســـیدن به فینال 
آســـیا نشـــان داد که بازیکنان فعلی و چند 
ســـال اخیر وارثـــان خوبی بـــرای بازیکنان 

بـــزرگ پرســـپولیس بوده انـــد که ســـال ها 
موفـــق شـــده اند بهترین عناوین را کســـب 

. کنند
 بار قبل اعتقاد به تقویت 

پرسپولیس در پست پلی میکر 
و مهاجم داشتید. هنوز هم بر 
سر صحبت قبلی تان هستید؟

بـــا حضور مهاجـــم خارجی و اضافه شـــدن 
ســـعید مهـــری فکـــر می کنم پرســـپولیس 
شـــرایط خوبـــی دارد و ان شـــاءالله کـــه بـــا 
همیـــن بضاعـــت در لیگ نخبـــگان و ادامه 
لیـــگ باز هم می تواند رونـــد موفق خودش 

را ادامـــه دهد.
  فکر می کنید پرسپولیس 

قادر به کسب عنوان قهرمانی 
و موفقیت در لیگ نخبگان با 
وجود جنگ نابرابرخواهد بود؟

بایـــد هزینـــه و باشـــگاه هایمان را درســـت 
کنیم و جنگ نابرابـــر و فاصله را با تیم های 
پرهزینه و پیشـــرفته به حداقل برســـانیم. 
باید بیشـــتر تلاش کنیم و فقط به قهرمانی 
در لیـــگ ایـــران دلخـــوش نباشـــیم چون 

ایـــن قهرمانـــی بـــرای بهترین تیـــم فوتبال 
باشـــگاهی ما نیست.

 در خصوص ابقای مدیرعامل 
پرسپولیس چه صحبتی 

دارید؟
حتمـــاً تصمیم درســـتی بوده چـــون دلیلی 
بـــرای تغییر مدیـــری که در این چند ســـاله 
بـــه خوبی کارش را انجـــام داده وجود ندارد 
و قطعاً با ثبات شـــرایط مدیریتی باشـــگاه و 

تیم بهتر خواهد شـــد.
 در خصوص بازگشت کریم 

باقری هم صحبت هایی شده. 
در این رابطه چه نظری دارید؟

بازگشـــت کریـــم باقـــری خـــوب اســـت به 
شـــرط اینکه شـــرح وظایـــف ایشـــان کاملاً 
مشـــخص شـــود چون در فوتبال حرفه ای و 

فعلی لازم اســـت.
 برد در دربی 104 برای شما به 

عنوان پیشکسوت همان حس 
و حال قبلی را داشت؟

 بـــرای من هنـــوز هم بـــردن رقیب ســـنتی 
حـــس و حـــال خیلـــی خوبـــی همـــراه بـــا 

کری خوانـــی دارد چون این هم بخشـــی 
از لـــذت رقابت با اســـتقلال اســـت که 
بـــرای تیـــم رقیب و دوســـتان هـــوادار 

رقیـــب کـــری بخوانیـــد. مـــن همان 
صبـــح دربـــی در تلویزیـــون بـــودم 
و در همـــان برنامـــه اعـــلام کـــردم 
پرســـپولیس با نتیجه یـــک بر صفر 
برنده می شـــود در حالـــی که مهدی 

امیرآبـــادی هم به نمایندگی از اســـتقلال 
آمده بـــود و گفـــت امیـــدوار اســـت بازی 

خیلی خوبی را شـــاهد باشـــیم و هواداران 
فوتبـــال از تماشـــای یک بـــازی خوب لذت 

. ند ببر
 زمانی که در دقیقه 89 پنالتی 

برای پرسپولیس گرفته شد 
نگران از دست رفتن پنالتی 

نبودید؟
اصـــلاً اســـترس نداشـــتم چـــون اطمینان 
داشتم گولسیانی و کنعانی زادگان بهترین 
پنالتی زنان هســـتند و دیدید کنعانی چقدر 
راحت بـــا صلابت و برخلاف جهت حرکت 

دروازه بان گل زد.

 تقدیر هیأت مدیره از تیم
هیأت مدیره پرســـپولیس، در آخرین نشســـت خود از 
اعضای تیم تشـــکر و قدردانی کرد و درباره بهینه ســـازی 
چارت سازمانی و تأسیســـات ورزشی نیز تصمیم هایی 

شد. اخذ 
هیـــأت مدیـــره دیروز از ســـاعت ۷ بـــا حضـــور اعضا و 

مدیرعامل تشـــکیل جلســـه داد.
در شـــروع این جلســـه، هیأت مدیره به اتفـــاق با ابراز 
رضایت از روند رو به رشـــد تیم، با اشـــاره بـــه ارائه بازی 
برتر در دربی و کســـب نتیجه مطلـــوب از زحمات کادر 
فنی و تلاش های بازیکنان و ســـایر اعضای تیم تشـــکر 
و قدردانـــی و بـــرای آنهـــا در بـــازی مقابـــل پاختاکـــور 

ازبکســـتان، آرزوی موفقیت کرد.
در ادامـــه رضـــا درویـــش، اعضـــا را در جریـــان آخرین 
گزارش هـــا و رویدادهـــای مالـــی، ورزشـــی و حقوقـــی 
باشـــگاه قـــرار داد. ســـاختار ســـازمانی، اصـــلاح آن و 
آیین نامه هـــای مرتبط نیـــز از جمله مـــوارد مورد بحث 

. د بو
در این نشســـت اســـتفاده بهینه از تأسیســـات ورزشی 
در اختیار و همچنین بهینه ســـازی آنها بـــرای افزایش 
کارکـــرد، راندمـــان و توســـعه عمرانـــی مـــورد گفت و گو 

و تبـــادل نظر قـــرار گرفـــت و تصمیم هایی اخذ شـــد.

مصدومیت نگران کننده عالیشاه
دکتـــر فریـــد زرینه تأکیـــد کـــرد در حال حاضـــر تنها 
بازیکن مصدوم پرســـپولیس، امید عالیشـــاه است. 
او تأکید کرد گزارش ام آر آی، تشـــخیص اولیه را تأیید 
کرد و آســـیب دیدگی عالیشـــاه از ناحیه همسترینگ 
بود.رئیـــس کمیته پزشـــکی پرســـپولیس با اشـــاره 
بـــه بازگشـــت اورونـــوف بـــه تمریـــن گروهـــی از روز 
 شـــنبه دربـــاره وضعیـــت پورعلی گنجی هـــم گفت: 
پورعلـــی گنجـــی تســـت های پزشـــکی را کامـــل و به 
خوبی پشت سر گذاشـــت و به این ترتیب در اختیار 

کادر فنی قـــرار گرفت.
پیـــدا  از تمرینـــات حضـــور  اینکـــه او در بخشـــی   
کـــرده اســـت مربـــوط بـــه برنامه هـــای کادر فنـــی 
بـــرای آماده ســـازی بازیکـــن اســـت. این یـــک روال 
طبیعی اســـت که بازیکنان با پشـــت ســـر گذاشـــتن 
مصدومیـــت، مدتـــی را بـــرای کارهـــای آماده ســـازی 

بدنـــی ســـپری کنند. 
البته وقتی تمرینات اختصاصی داشت، روی بخشی 

از مسائل بدنی کار شد.

عزیزیان: باید گندوز را توجیه کنند
ســـعید عزیزیـــان دروازه بـــان ســـابق پرســـپولیس در 
خصوص عملکرد گنـــدوز در دربی گفت: او دروازه بان 
خیلی خوبی اســـت امـــا در بعضـــی از صحنه ها خیلی 

عجولانـــه کار می کند.
 مثـــلاً قبـــل از آن صحنه که تـــوپ به تیـــر دروازه خورد 
بایـــد آن تـــوپ را می گرفـــت کـــه عجله کـــرد و خوب 
عمل نکـــرد. قطعـــاً دروازه بـــان ملی پـــوش الجزایری 
باید خیلـــی ریلکس تـــر و آرامتـــر عمل کنـــد چون در 
ایـــن بازی هـــا اگـــر اشـــتباهی انجـــام بدهیـــد ممکن 
اســـت به ســـختی تنبیه شـــوید. مشـــکل دیگر گندوز 
کارت هـــای زردی اســـت کـــه او دریافت می کنـــد و آمار 

کارت هایش بالاســـت. 
بـــه همین دلیـــل می گویـــم او بایـــد هوشـــیارتر عمل 
کنـــد. قطعاً تیمی کـــه در ایران در نتیجه پیش اســـت 
یا شـــرایط بهتری دارد دروازه بـــان با یک مکث کوچک 
تنبیـــه خواهد شـــد پس کادر فنـــی بایـــد دروازه بان را 
توجیـــه کند چرا کـــه معمـــولاً از دقیقـــه ۷0-60 به بعد 
بـــا کوچکترین مکث بـــه دروازه بـــان کارت می دهند و 
اینطـــوری کارت گرفتـــن برای گلـــری ملی پوش جالب 

. نیست
او دربـــاره ایـــرادی کـــه از گنـــدوز می گیرنـــد و گفتـــه 
می شـــود او دروازه بـــان دو ضربگیـــری اســـت، گفت: 
متأســـفانه این یک ایراد اســـت و مشـــکلی اســـت که 
ملکه ذهن بازیکن پرســـپولیس شـــده. در آن صحنه 
خاص هم سنگربان پرســـپولیس توپ را مشت کرد و 
توپ را به شـــکل بدی مهار کرد که حتماً می شـــد بهتر 
از آن واکنش نشـــان داد. بعضـــی از خروج های گندوز 
هـــم مشـــکل دارد. البته بـــر روی چند تـــوپ واکنش 
خوبی نشـــان داد اما گلر خوب نباید دوضربگیر باشد 

و در درون دروازه بـــا آرامـــش و تمرکـــز کافی کار کند.

استقلال و پرسپولیس در لیگ دسته دو فوتبال

گلاره ناظمی: امتیاز از سازمان لیگ 
به آنها داده شد

تیم های فوتبال استقلال و پرسپولیس در رقابت های 
لیـــگ دســـته دو بانوان بـــه میـــدان می رونـــد. بعد از 
اجرایی شـــدن قانون کنفدراسیون آسیا مبنی بر اینکه 
تمامی تیم های شـــرکت کننده در لیـــگ نخبگان باید 
تیم زنان نیز داشـــته باشـــند، خیلی از تیم های حاضر 
در لیـــگ فوتبال مـــردان مترصد گرفتـــن مجوز حضور 

در این پیکارها شـــدند. 
ایـــن میـــان مدیـــران باشـــگاه های اســـتقلال و  در 
پرســـپولیس کـــه مرتـــب صحبـــت از راه انـــدازی تیم 
زنـــان می کردند، در این میـــان نه امتیـــاز لیگ برتری 
خریدنـــد و نـــه از لیگ یک شـــروع می کننـــد. آنها در 
دقایق پایانی، در پایین ترین ســـطح مسابقات بانوان 

یعنـــی لیـــگ دو اعلام حضـــور کردند. 
گلاره ناظمی، مســـئول کمیته مســـابقات فوتبال زنان 
در این خصوص می گوید: »براســـاس نامه نگاری هایی 
که از ســـوی این دو باشگاه مبنی بر تیمداری در بخش 
بانوان شـــده اســـت، آنها از خود ســـازمان لیگ امتیاز 
دریافـــت کردند و فصل جـــاری در رقابت های لیگ دو 
شـــرکت خواهند کـــرد.« او با توجه به اینکـــه در هیچ 
لیگ فوتبالی شـــهریه ورودی گرفته نمی شـــود، عنوان 
کرد: »ســـازمان لیگ جهت توســـعه فوتبال زنان ایران 
بابت حضور در مســـابقات لیگ برتـــر ورودی دریافت 
نمی کنـــد. تیم ها فقـــط در موارد انضباطـــی و حقوقی 

ملزم به پرداخت هزینه می شـــوند.«

بازگشت سرخپوشان به جنوب شرق تهران

خاطرات تلخ پرسپولیس از ورزشگاه تختی
 کلاف سردرگم مهاجم سوئدی 

MRI جنجالی نبیل باهویی

 با اعلام رســـمی ســـازمان لیگ برتـــر فوتبال 
پرســـپولیس  جمعـــه  روز  دیـــدار  ایـــران، 
مقابـــل چادرملـــو در هفته هفتـــم لیگ برتر 
بـــه میزبانی ورزشـــگاه تختـــی تهـــران برگزار 
خواهـــد شـــد. ورزشـــگاهی که پیـــش از این 
هـــم در یـــک فصـــل بـــه دلیـــل تعمیـــرات و 
عملیـــات ترمیـــم چمـــن ورزشـــگاه آزادی، 
میزبان بازی هـــای خانگی پرســـپولیس بود 
و هـــواداران پرســـپولیس خاطـــرات چندان 

خوبـــی از آن ندارنـــد.
 پرســـپولیس بـــرای اولیـــن بـــار در فصـــل 
۷6-۷5، در تســـاوی بـــدون گل مقابـــل تیم 
کشـــاورز در ورزشـــگاه تختی میزبانـــی کرد و 
در فصـــل 82-81 با هدایت علـــی پروین، در 
این ورزشـــگاه به میـــدان رفت. ورزشـــگاهی 
کـــه بـــرای تیـــم مدافـــع عنـــوان قهرمانـــی 
خوش یمـــن نبـــود و پرســـپولیس، در پایان 
فصـــل رتبه چهارم جـــدول را کســـب کرد. 6 
بـــرد، 6 تســـاوی و 2 شکســـت، آمـــار خانگی 
پرســـپولیس در ورزشـــگاه تختی بـــود که در 
نهایت منجر بـــه عقب افتادن پرســـپولیس 

از کـــورس قهرمانی شـــد .

 در آخریـــن بـــازی خانگـــی فصـــل و پـــس از 
شکست سه بر دو مقابل ملوان، علی پروین 
در یکی از جنجالی ترین مصاحبه های دوران 
مربیگری خود اختلافش با مدیران باشـــگاه 
را علنـــی کـــرد و زمینه ســـاز جنجال هـــای 
ابتـــدای فصل بعـــد و حضور وینکـــو بگوویچ 

روی نیمکت پرســـپولیس شد.
 یکـــی دیگـــر از دیدارهای مانـــدگار این فصل 
کـــه بـــه میزبانی تختی برگزار شـــد، تســـاوی 
بـــدون گل بـــا پـــاس تهـــران در روزی بود که 
مســـعود مرادی، مرحوم علـــی انصاریان را به 
دلیل خطای شـــدید روی آرش برهانی اخراج 
کرد.  پرســـپولیس در روز 2 دی مـــاه 89، در 
دیدار با ســـایپا به ورزشـــگاه تختی بازگشـــت 
و با گل اشـــپیتیم آرفی در زمان هدایت علی 
دایی، از ســـد تیم ســـایپا گذشـــت. سه سال 
بعد اما علی دایی روی نیمکت پرســـپولیس، 
در ورزشـــگاه تختی مقابل نفـــت تهران با گل 
لحظـــه آخـــری علـــی قربانی شکســـت خورد 
و این باخـــت، روی وضعیت تیـــم در کورس 

قهرمانـــی تأثیرگذار بود. 
در دوره برانکـــو ایوانکوویچ اما پرســـپولیس 
نتایج خوبی را در ورزشـــگاه تختی به دســـت 
آورد و بجز یک تســـاوی مقابـــل نفت تهران، 
در ســـایر مســـابقات خود در ورزشگاه تختی 

موفـــق به پیـــروزی مقابل رقبای خود شـــد .

 ماجـــرای نبیـــل باهویـــی مهاجم 
سوئدی پرســـپولیس بدل به یک 
کلاف ســـردرگم شـــده که ابعادی 
جنجالی دارد. باهویی که فصل 
گذشـــته در آخریـــن ثانیه های 
پنجره هـــای نقـــل و انتقـــالات 
به پرســـپولیس پیوســـت، فاقد 
از  و  بـــود  لازم  فنـــی  کیفیـــت 
همیـــن رو یحیـــی گل محمدی 
کمتر از او اســـتفاده کرد. حضور 
باهویـــی در کمتـــر از 60 درصد 
بازی های پرســـپولیس سبب 
شـــد تا یکـــی از ســـهمیه های 
خارجی ســـرخ ها بـــرای فصل 

جاری از دســـت برود.
نبیل باهویی کـــه در تاریخ 21 
شـــهریور 1402 با پرســـپولیس 
قـــرارداد امضا کـــرد، تنها در 8 
بـــازی و مجموعـــاً 315 دقیقـــه 
بـــرای این تیم بـــه میدان رفت. 
طبق قوانیـــن، حضـــور کمتر از 
60 درصـــد زمـــان مســـابقاتی که 

در پرســـپولیس فعالیـــت داشـــته، به 
سوختن یک ســـهمیه بازیکن خارجی 
منجـــر می شـــود. در واکنش بـــه این 
مسأله، باشـــگاه پرســـپولیس مدارک 
پزشـــکی مربـــوط بـــه مصدومیت این 
بازیکـــن را بـــه ایفمارک ارســـال کرد تا 
نشـــان دهـــد کـــه عـــدم حضـــور او به 

دلیـــل آســـیب دیدگی بوده اســـت.
 امـــا اخیـــراً موضوع جعلی بـــودن این 
مـــدارک پزشـــکی به کمیتـــه انضباطی 
فدراســـیون فوتبـــال ارجـــاع شـــده 
اســـت. حســـین بادامکـــی، یکـــی از 
در  پرســـپولیس  باشـــگاه  مســـئولان 
ایـــن خصـــوص اعـــلام کرد کـــه طرح 
ادعاهایـــی مبنـــی بـــر تقلبـــی بـــودن 
مـــدارک پزشـــکی نبیل باهویـــی برای 
آنها سؤال برانگیز اســـت. وی توضیح 
داد: »بخش حقوقی باشـــگاه در حال 
پیگیـــری وضعیت این ادعاهاســـت و 
بررســـی می کنـــد که چگونـــه و به چه 
دلیـــل چنیـــن اتهامـــی مطرح شـــده 

» . ست ا
او در مـــورد اینکـــه آیا از درون باشـــگاه 
شـــیطنتی در مـــورد مـــدارک پزشـــکی 
صـــورت گرفته یـــا خیر، توضیـــح داد: 
»شـــاید شـــیطنت کردند و مدارکی که 

دادند تقلبی اســـت. من نمی توانم به 
قطعیت بگویم. شـــاید شیطنت درون 
باشـــگاه باشد و شـــاید بیرون باشگاه. 
چون به قطعیت نرســـیدیم نمی توانم 

بگویم.« چیزی 
 قوانین انضباطی فدراســـیون فوتبال 
ایـــران به صراحـــت بیـــان می کند که 
در صـــورت تشـــخیص جعلـــی بـــودن 
مـــدارک، باشـــگاه مربوطـــه مطابـــق 
مـــاده ۷0 آیین نامـــه انضباطی، جریمه 
خواهد شـــد. طبـــق بند 4 ایـــن ماده، 
اگر کمیتـــه انضباطی مداخلـــه یکی از 
بازیکنان، مقامات رسمی یا کارمندان 
باشـــگاه در این موضوع را تشـــخیص 
دهد، این باشـــگاه بـــه حداقل پانصد 
میلیون ریال جریمـــه محکوم خواهد 
شـــد. همچنین ممکن اســـت ســـایر 
جریمه هـــای قانونی نیز برای باشـــگاه 

اعمال شـــود.
 بـــا توجـــه بـــه شـــرایط پیش آمـــده، 
پرســـپولیس در یک موقعیت بحرانی 
تأثیـــرات  می توانـــد  کـــه  دارد  قـــرار 
زیـــادی روی ایـــن تیم داشـــته باشـــد. 
پیگیری هـــای حقوقـــی ایـــن پرونده، 
احتمـــالاً یکـــی از چالش هـــای اصلی 
آینده نزدیک این باشـــگاه خواهد بود.
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